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PÖYTÄKIRJA  
SUVANNON SEUDUN SUKUTUTKIJAT  
23.01.2016 klo 14 - 17 
Suvannon Seudun Sukututkimuspiirin kokous Karjalatalon Laatokka-salissa 
 
Läsnä olivat: 
Leena Repo/Pertti Lamppu, puheenjohtajana,  
Pertti Lamppu/Leena Repo, sihteerinä  
    
Kauko Hinkkanen  Ulf Lillsunde 
Eija Savolainen  Pirjo Lillsunde 
Markku Hämäläinen  Kari Kuisma 
Esko Simonen  Aulis Käppi   
Osmo Tuokko  Oili Konttori 
Varpu-Leena Sumsa  Maire Peltonen 
Hellevi Mattila  Irja Jantunen 
Ilmi Pesonen  Hellevi Kuuppo 
Jari Marsela  Timo Auvinen 
Eeva Malkamäki  Pirkko Peltonen 
Heikki Malkamäki  Seppo Äikäs 
Raimo Tuimala  Sirkka Isola 
Paavo Broman  Kari Ola 
Antero Pärssinen  Kalevi Hyytiä 
Reijo Seijamaa 
 
 
 
1 § Puheenjohtaja avasi kokouksen ja toivotti läsnäolijat tervetulleiksi. 
 
2 § Kokouksen esityslista hyväksyttiin.  
 
3 § Edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin.  
 
4 § Todettiin kokouksen läsnäolijat. Esittelykierroksen aikana itse kukin kertoi 

suvustaan ja sukujuuristaan.  
 
5 § FT Kasper Kepsu piti mielenkiintoisen esitelmän aiheenaan ”Ruotsi-Venäjän 
 rajaseutu vuosisatojen aikana”. Asiasta keskusteltiin. Esitelmä löytyy => 
 http://suvannonsuvut.net/Historia/Inkerinmaa/Inkerinmaa_1600.pdf 
 
6 § FT Pirjo Lillsunde esitteli Hovinkylä-Ojaniemi kyläkirjan 
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7 § Esko Simonen kertoi monipuolisesti kokemuksia Kuisman sukukirjan synnystä.  
 Ryhmä oli yhtenäinen, kokoontui säännöllisesti. Jokainen valitsi itse, mitä teki, 

ja teki, minkä oli luvannut. Materiaalia vaihdettiin jopa pilven kautta. Kuisman 
sukukirja on positiivinen esimerkki kirjan synnystä 

 
8 § Esko Simonen kertoi kylä/nimistä –projektiin liittyen seuraavaa: 
 - Kotus (Kotimaisten kielten laitos) kartoittaa paikannimiä. Työn pitäisi olla 

valmis vuoden 2017 aikana 
 - Arkistolaitos digitoi isonjaon karttoja. Työn pitäisi valmistua vuoden 2017 

aikana. 
 Todettiin, että päällekkäistä työtä ei kannata tehdä. Päätettiin odottaa, mitä 

edellä mainitut projektit antavat oman piirimme alueille. 
 
 Päätettiin, että odotetaan oman projektimme kanssa, koska päällekkäistä 

työtä ei kannata ruveta tekemään sekä päätettiin alustajan esityksestä 
perustaa työryhmä tekemään pohjustustyötä asian tiimoilta. Työryhmän 
jäsenet kustakin pitäjästä jätettiin harkittavaksi seuraavaan kokoukseen. 

 
9 §  Seuraavien kokousten ohjelmista sovittiin seuraavaa: 
 23.04.2016 – Vuoksela 
  Lahjoitusmaat, Jyrki Paaskoski 
 17.09.2016 – Pyhäjärvi 
  Taubila-projekti, Kauko Hinkkanen 
  Sortanlahti-Vernitsan kyläkirja 
 12.11.2016 – Rautu 
  keskitytään Inkeriin esim. inkeriläisten sukujen tutkija  
  Pekka Vikberg 
 
10 § Todettiin, että piirin mainostaminen Facebookin kautta oli onnistunut kokeilu 

ja hyväksyttiin vetoryhmän esitys, että kokouksesta vastaavat huolehtivat 
myös siitä, että tilaisuudesta ja sen ohjelmasta kerrotaan pitäjien sekä 
sukututkimuspiirin omassa facebook-ryhmässä. 

 
11 § Rahastonhoitaja ilmoitti kokouksen kahvikassan tuoton 92,92 €. 
 
12 § Kauko Hinkkanen ilmoitti, että piirin kirjaluettelo nettisivuilla on päivitetty. 
 
13 § Keskusteltiin perinteiden siirtämisestä tuleville sukupolville. Mm. Äijä-

nimityksen käyttöä pidettiin tärkeänä. 
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14 § Kalevi Hyytiä mainitsi Mediwikin olevan erittäin hyvä työväline netin kautta 

sukututkimusta tekeville. 
 
15 § Pohdittiin myös, että jossain kokouksessa pitäisi keskittyä sukututkimuksen 

tekemiseen nettiä hyväksi käyttäen. KATIHAN mahdollisuuksia pitäisi päivittää 
tutkijoitten näkökulmasta. Sukujutut-ohjelman uusiin mahdollisuuksiin olisi 
perehdyttävä. – Metsäpirtin kokous tammikuu 2017? 

 
16 § Todettiin, että Vuoksela järjestää seuraavan kokouksen 23.04. 
 
17 § Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 16.55 
 
 
  Pöytäkirjan vakuudeksi 
 
 
 
 
  Pertti Lamppu  Leena Repo 


